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Protokół Nr XLIX/2023 

XLIX sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 26 stycznia 2023 r. 

BR.0002.1.2023 

XLIX Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 

Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, 
co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. Powitała radnych oraz gości.    
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Klauzula informacyjna: obrady są transmitowane, a po zakończeniu sesji nagranie obrad jest 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu 

danych osobowych wywieszona jest na drzwiach wejściowych do sali obrad. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji porządku obrad. Poinformowała, 
że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu XLVIII sesji Rady Powiatu 
w Giżycku z dnia 22 grudnia 2022 r.   

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLVIII/2022. 
Z przyczyn technicznych Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.   

Protokół XLVIII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 22 grudnia 2022 r. został przyjęty. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się o wnioski i uwagi do porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad XLIX sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XLVIII sesji z dnia 22 grudnia 2022 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
7. Sprawozdanie Starosty Giżyckiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

za rok 2022. 
8. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu w roku 2022. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy stałych Komisji Rady Powiatu 

na rok 2023. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu na rok 2023.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku VIII kadencji (2023-2026).  
12. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Kętrzyńskiemu realizacji zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia Ośrodka Interwencji Kryzysowej na rzecz 
mieszkańców Powiatu Giżyckiego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska Rady Powiatu w Giżycku odnośnie 
uruchomienia postojów pociągów dalekobieżnych w Wydminach.  

14. Założenia programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur na lata 
2021-2027 – wystąpienie członka Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie sesji.   
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Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu: 

1. Ogłosili konkurs ofert dla organizacji pozarządowych na realizację zadań publicznych 
zleconych tym organizacjom w dziedzinach: kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego, kultura fizyczna, profilaktyka i promocja zdrowia, ratownictwo 
i ochrona ludności, wsparcie organizacji pozarządowych na terenie powiatu 
giżyckiego poprzez prowadzenie doradztwa na rzecz organizacji pozarządowych, 
dofinansowanie wkładu własnego organizacji pozarządowych, edukacja ekologiczna.  

2. Zajmowali się sprawą dotyczącą wzrostu cen energii elektrycznej, a co za tym idzie 
zmianą umów na dostawę energii. Grupa zakupowa, którą tworzą z jednostkami, 
z innymi samorządami zakończyła umowę z końcem roku i musieli przystąpić 
do poszukiwania następnego dostawcy. Do dwukrotnie ogłoszonego przetargu nikt się 
nie zgłosił. Wkroczyli w tzw. dostawę rezerwową. Objęci są przywilejem ceny 
maksymalnej za energię elektryczną, która jest wyższa niż mieli w umowie. Złożyli 
stosowne oświadczenia, które pozwalają na zastosowanie tej ceny maksymalnej.  

3. Upoważnili kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu Giżyckiego 
do zaciągania zobowiązań oraz upoważnili jednostki organizacyjne Powiatu 
Giżyckiego do zaciągania zobowiązań.  

4. Ustalili zasady dofinansowania zadań powiatu ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 r. 

5. Obniżyli o 20% kwoty dofinansowania do uczestnictwa w turnusie rehabilitacyjnym. 
 

O godz. 15:14 na sesję przybył radny W. Strażewicz. Od tej pory w posiedzeniu uczestniczyło 

17 radnych. 

 
6. Ustalili wysokość miesięcznych części dotacji dla niepublicznych szkół 

o uprawnieniach szkoły publicznej oraz placówek do czasu otrzymania przez Powiat 
Giżycki metryczki subwencji oświatowej na rok budżetowy 2023. 

7. Przyjęli plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 
2023. 

8. Podjęli uchwałę o przystąpieniu Powiatu Giżyckiego do projektu „Historia 
w gotowaniu zapisana” w ramach Polsko – Litewskiego Funduszu Wymiany 
Młodzieży. Projekt będzie realizowany przez Specjalny Ośrodek Szkolno-
Wychowawczy w Giżycku i partnerów z Litwy.  

9. Zakończył się projekt realizowany przez I Liceum Ogólnokształcące w Giżycku 
„TIK-amy z kulturą w sieci” wspólnie z partnerami greckimi, który polegał 
na poznaniu podstaw technologii komunikacyjno-informacyjnych i przeciwdziałaniu 
wykluczeniu cyfrowemu kadry i młodzieży w szkołach. Brał udział w prezentacji 
projektu i tego, czego młodzież się nauczyła w trakcie pobytu w Grecji.  

10. Niebawem zakończy się jeden z większych projektów inwestycyjnych – sala 
gimnastyczna przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Giżycku i sala 
zostanie oddana do użytku.    

11. Zakończył się projekt remontowy w I Liceum Ogólnokształcącym w Giżycku, który 
dotyczył remontu łazienek w sali gimnastycznej w ramach przyznanej dotacji 
z Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego w wysokości 30.000 zł.  

12. I Liceum Ogólnokształcące w Giżycku w ogólnopolskim Rankingu Liceów 
i Techników zajęło 393 miejsce w kraju na ponad 1000 placówek i 9 miejsce 
w województwie warmińsko-mazurskim wśród liceów ogólnokształcących.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
J. Łożyński zapytał o podpisaną umowę na dostawę energii elektrycznej o ile wzrósł koszt 
globalnie. 
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Sekretarz odpowiedziała, że cena dotychczasowa była w granicach niespełna 400 zł 
za 1 MWh teraz mamy 785 zł netto plus 5 zł za dystrybucję.  
J. Karpiński zapytał, czy Sekretarz orientowała się z zakupem energii na giełdzie.  
Sekretarz odpowiedziała, że jeszcze nie. 
Starosta dodał, że współpracują z Pomorską Grupą Konsultingową, która pomagała w grupie 
zakupowej i ten pomysł tam skierowali. Nie wie na ile to będzie do zastosowania, bo na 
giełdzie kupują duże firmy.     
M. Lemecha powiedział, że często wracają do średniej arytmetycznej wyników w oświacie, 
co nie jest sprawą najistotniejszą. Najistotniejszą jest kwestia skali wahań, że obok uczniów 
słabych trzeba mieć wybitnych. Oni decydują o zmianie rzeczywistości, o postępie 
technologicznym. Ten temat muszą śledzić i pilotować. Nie mogą gubić wybitnych jednostek.    
Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacji i zapytań nie było.   

 

Ad. 6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała: 

• na zaproszenie Dyrekcji i pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Giżycku 
uczestniczyła w Święcie Pracownika Służb Zatrudnienia. W imieniu własnym, jak 
i wszystkich radnych, przekazała życzenia oraz podkreśliła dumę i wielkie 
zadowolenie Rady z dotychczasowych osiągnięć Powiatowego Urzędu Pracy 
w Giżycku;    

• praca Komisji w tym miesiącu skupiła się na sporządzeniu sprawozdań za rok 
poprzedni oraz zaplanowaniu pracy na rok bieżący.  

Innych wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie Starosty Giżyckiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za rok 2022. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Starosta poinformował, że materiał został radnym przekazany. Dodał, że sprawozdanie jest 
natury bardzo statystycznej, mówiący o ilości posiedzeń, ale też zawiera wnioski, o których 
bezpośrednio na sesjach rozmawiali.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do sprawozdania.  
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu przyjęła Sprawozdanie 

do wiadomości.  

 

Ad. 8. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu w roku 2022. 
Przewodniczący Komisji Stałych Rady Powiatu przedstawili sprawozdania z pracy komisji 
w roku 2022: 

a) Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego – załącznik nr 5 do protokołu; 

b) Komisja Spraw Społecznych i Edukacji – załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady podziękowała za przedstawienie Sprawozdań.  
 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy stałych Komisji Rady 

Powiatu na rok 2023. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o uwagi do przedstawionych projektów 
planów pracy poszczególnych komisji.  
Uwag nie wniesiono 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   



4 
 
Uchwała Nr XLIX.301.2023 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji Rady 

Powiatu na rok 2023 została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu na rok 

2023.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o uwagi do przedstawionego projektu planu 
pracy Rady.  
Uwag nie wniesiono 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   

Uchwała Nr XLIX.302.2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu na rok 

2023 została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku VIII kadencji (2023-2026).  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Z dniem 3 lutego 2023 r. kończy się obecnie trwająca VII kadencja Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku.  
Zgodnie z art. 38a ust. 5 pkt 2 ustawy o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r., poz. 
1526)  w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku wchodzi dwóch radnych delegowanych 
przez radę powiatu. Wybór tych osób należy do wyłącznej właściwości rady powiatu.  
Starosta w imieniu Zarządu zaproponował, żeby radni Marian Mieńko i Tomasz 
Szostakowski, którzy do tej pory reprezentowali Radę w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
dalej pozostali, jeżeli wyrażą na to zgodę.  
Marian Mieńko wraził zgodę. 
Tomasz Szostkowski wyraził zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   

Uchwała Nr XLIX.3032023 w sprawie delegowania dwóch radnych do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku VIII kadencji (2023-2026) została podjęta – stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady powitała Panią Jolantę Piotrowską Członka Zarządu Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego, która przybyła na sesję.   
 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Kętrzyńskiemu realizacji 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia Ośrodka Interwencji Kryzysowej na rzecz 

mieszkańców Powiatu Giżyckiego.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zgodnie z art. 19 pkt 12 ustawy z 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Dz. U. 
z 2021 r., poz. 2268 ze zm.) do zadań własnych powiatu należy: prowadzenie ośrodków 
interwencji kryzysowej. Powiat Giżycki nie posiada Ośrodka Interwencji Kryzysowej. Stąd 
konieczność podjęcia niniejszej uchwały.  
Z ustaleń dokonanych przez PCPR w Giżycku wynika, że Powiat Olecki prowadzi OIK tylko 
dla własnych mieszkańców. 
Zadanie prowadzenia OIK dla mieszkańców naszego powiatu można powierzyć Powiatowi 
Kętrzyńskiemu, który wycenił tę formę wsparcia na 600 zł miesięcznie. 
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W związku z tym, że PCPR w Giżycku obecnie na ten cel dysponuje kwotą  
5000 zł /według planu budżetu na 2023 rok/, wynegocjowano z Powiatem Kętrzyńskim kwotę 
400 zł miesięcznie.  
Należy nadmienić, że nie jest możliwe powierzenie w/w zadania niektórym innym powiatom 
z różnych przyczyn np. brak tego typu formy wsparcia, prowadzenie OIK tylko na własne 
potrzeby danego powiatu lub wyższa opłata miesięczna za gotowość. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   

Uchwała Nr XLIX.304.2023 w sprawie powierzenia Powiatowi Kętrzyńskiemu realizacji 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia Ośrodka Interwencji Kryzysowej na rzecz 

mieszkańców Powiatu Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska Rady Powiatu w Giżycku 

odnośnie uruchomienia postojów pociągów dalekobieżnych w Wydminach.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1.  

Uchwała Nr XLIX.305.2023 w sprawie wyrażenia stanowiska Rady Powiatu w Giżycku 

odnośnie uruchomienia postojów pociągów dalekobieżnych w Wydminach została 

podjęta – stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. 14. Założenia programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 

na lata 2021-2027 – wystąpienie członka Zarządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego.  
J. Piotrowska – Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego przedstawiła 
założenia programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur na lata 2021-
2027 z uwzględnieniem subregionu Wielkich Jezior Mazurskich. Ponadto poinformowała, 
że trwają intensywne prace nad kolejnym programem tj. Polska Wschodnia, gdzie sporo 
funduszy planują przeznaczyć na transport regionalny, na modernizację dróg wojewódzkich. 
Wśród tych dróg jest priorytetowa droga 592 odcinek Giżycko-Kętrzyn oraz droga wiodąca 
w kierunku Olecka przez Wydminy. Ponadto w ramach Polski Wschodniej są dwa szlaki 
turystyczne: Szlak Fortyfikacji Mazurskich i Szlak Pisa-Narew. 
Prezentacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu.   

Przewodnicząca Rady podziękowała za dobre wiadomości oraz przekazała podziękowania 
dla całego Zarządu Województwa W-M za przychylenie się do wszystkich projektów 
zgłaszanych przez samorządy za pośrednictwem Stowarzyszenia Wielkie Jeziora Mazurskie. 
Slajd pokazujący jak duże pieniądze do nas trafią na tle całego województwa naprawdę 
buduje. Przed nami niełatwa praca pozyskania tych środków, wydatkowania i co 
najważniejsze rozliczenia. Szczególnie podziękowała za dobrą wiadomość dotyczącą 
modernizacji drogi przez Wydminy. Dodała, że czekają na dalsze dobre wiadomości 
i zapraszają częściej na posiedzenia Rady Powiatu.      
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J. Łożyński powiedział, że jego inicjatywa już od wielu lat skupia się m.in. na wykorzystaniu 
odnawialnych źródeł energii w obiektach użyteczności publicznej szczególnie w obiektach 
oświatowych. Starał się przekonywać Zarząd do różnych form rozwiązań i bardzo go cieszy, 
że ta odgórna inicjatywa prawdopodobnie już zmaterializuje cele szczegółowe, 
że w konkretnej szkole będzie zastosowane konkretne rozwiązanie. Uważa, że to nas 
uodporni na wszelkiego rodzaju wahania, zagrożenia dostępności do energii. Wszystkie nasze 
jednostki i mieszkańcy odczują ten kierunek, który Zarząd Województwa obrał jako jeden 
z głównych priorytetów. Podziękował Zarządowi Województwa za taki cel, który widać, 
że jest znaczący.  
M. Nowakowski zapytał o Mazurską Pętlę Rowerową, czy połączenie Tyrkło – Buwełno jest 
przewidziane w planach na ten okres finasowania, czy zostawione na następne lata. 
J. Piotrowska odpowiedziała, że połączenie Tyrkło – Buwełno nie jest przewidziane w ich 
programie regionalnym, dlatego że jest to przedsięwzięcie rządowe i Rząd się już określił, 
że to realizują Wody Polskie. Dodała, że w zasadzie w każdym projekcie są poumieszczane 
ścieżki rowerowe. Ścieżki są planowane przy drogach wojewódzkich, są planowane 
w projekcie Szlak Fortyfikacji Mazurskich. Drogi wojewódzkie mają 2 mld zł na projekty 
dotyczące ścieżek rowerowych w całym regionie.  
T. Szostkowski powiedział, że w poprzedniej perspektywie chciał, starał się i dzisiaj 
mielibyśmy najpiękniejszą farmę fotowoltaiczną w Giżycku na COS. Ma nadzieję, że teraz 
w tych projektach jak najwięcej pieniędzy tutaj trafi i Pani Marszałek przychylnym okiem 
będzie patrzyła, że nie ważne kto, tylko gdzie chce te pieniądze pozyskać.   
J. Piotrowska stwierdziła, że w odnawialne źródła na pewno.  
M. Lemecha powiedział, że na nim robi wrażenie trud jaki stoi przed tymi, którzy będą 
to realizować. Jesteśmy w roku wyborczym i jest to dobry czas do zastanowienia się, 
jak zlikwidować to, co może blokować realizację tego zdania. W jego przekonaniu blokować 
może dotychczasowy stan prawny nakazujący wszystkim samorządom w Polsce 
utrzymywanie Wieloletniej Prognozy Finansowej. Ta sytuacja jest chichotem historii 
teoretycznie, bo niedawno zlikwidowaliśmy system z tego względu, że miał gospodarkę 
planową 5-letnią. Teraz wymusza się na samorządach 10-letnie planowanie. Robienie strategii 
trwających tak długo w oparciu o to, co miało miejsce wcześniej ma tylko sens w odniesieniu 
do parametrów normatywnych, to znaczy do takich, w których wielkości niedaleko odbiegają 
od średniej arytmetycznej. I ta wielkość nijak się ma do projektowania na przestrzeni 
kilkunastu lat. W gospodarce jest taka rzeczywistość, że zdarzenia rzadkie mają ogromny 
wpływ na to, co się dzieje. Prognozy finansowe co miesiąc są poprawiane, a jednocześnie 
w ten sposób blokuje się wykonawcom, czyli zarządom, burmistrzom, wójtom podejmowanie 
pewnego ryzyka. W gospodarce w ekonomii w takiej szczególnej sytuacji bez ryzyka nie ma 
sukcesu. Jednocześnie ta strategia wieloletnia znosi odpowiedzialność, bo mieszczę się w tym 
wszystkim i jest dobrze. Uważa, że jest dobry czas, żeby ludzie biorący udział w życiu 
politycznym naszego kraju zastanowili się nad modyfikacją ustawy, która w 2014 r. nakazała 
Wieloletnią Prognozę Finansową.  
Na tym zakończono dyskusję. 

 

Ad. 18. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o korespondencji, która wpłynęła do Biura Rady i jest 
do wglądu: 

• zaproszenie na debatę w sprawie Lasu Miejskiego – 4 lata dialogu społecznego, która 
odbędzie się 9 lutego br. o godz. 9:00 w sali konferencyjnej, 

• stanowisko Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim  dotyczące bardzo trudnej 
sytuacji większości szpitali powiatowych. Stanowisko przekazała Burmistrzowi 
Giżycka, 
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• informacja, w związku z ich stanowiskiem dotyczącym Lasu Miejskiego, o wizji 
lokalnej w Lesie Miejskim i ocenie decyzji Nadleśnictwa w zakresie wycięcia 
36 dębów na terenie lasu, 

• wniosek Stowarzyszenia Aktywne Mazury o poparcie przez Radę Powiatu ich petycji 
skierowanej do Ministra Infrastruktury w sprawie zapewnienia zastępczej komunikacji 
autobusowej na odcinku Olsztyn Główny –  Korsze – Kętrzyn – Giżycko – Ełk  
na czas modernizacji linii kolejowej.   

Starosta poprosił o wstrzymanie się z jakimś ruchem w sprawie wniosku Stowarzyszenia, 
gdyż zwrócił się do Polskich Linii Kolejowych o informację, jaka komunikacja zastępcza 
będzie uruchomiona, bo nie wierzy, że kolej nie uruchomi komunikacji zastępczej.      
B. Kurowicka poinformowała o efektach zbiórki organizowanej na zakup agregatu dla szkoły 
w Krzemieńcu. Zebrano 15.599 zł. Agregat został zakupiony i pojedzie do szkoły. Ponadto 
podziękowała Dyrektorowi PCPR i Dyrektorowi Domu Dziecka za udostępnienie 
pomieszczenia, w którym były zbierane rzeczy na akcję „Pomóż Ukrainie przetrwać Zimę”, 
za które wszystkim dziękuje.      
Przewodnicząca Rady w imieniu wszystkich podziękowała radnej B. Kurowickiej 
za zaangażowanie i że z takim poświęceniem realizuje przedsięwzięcia dotyczące pomocy 
Ukrainie.    
Innych spraw nie zgłoszono.  

 
Ad. 19. Zamknięcie sesji.   
Wobec wyczerpania porządku obrad XLIX sesji o godz. 16:30 Przewodnicząca Rady 
zamknęła obrady.   
Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   
 

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Rady Powiatu  

 

Agnieszka Jarocka                Monika Łępicka-Gij  


